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garkalnes novada Domes 2017. gada 31. janvāra sēdē, deputātiem vienbalsī-
gi balsojot, tika apstiprināti SaISTOŠIE NOTEIkUMI Nr.3 “Par garkalnes no-
vada Domes budžetu 2017.gadam”. 

Pamatbudžeta ieņēmumi šajā gadā ir  plānoti 12 602 929 EUR apmērā un 
izdevumi 12 460 258  EUR apmērā. Savukārt speciālā budžeta ieņēmumi ir 
plānoti 374 376 EUR apmērā un izdevumi tādā pašā apmērā 374 376 EUR. 
Šogad ieņēmumi ir plānoti lielāki kā iepriekšējā gadā, jo pieaug mūsu novada 
iedzīvotāju skaits. Diemžēl iemaksas Pašvaldību finanšu izlīdzināšanas fondā 
ir pieaugušas līdz pat 3119510 EUR, t.i. par 895016  EUR vairāk kā 2016. 
gadā. 

kā galvenās prioritātes arī šajā gadā būs izglītība. Šī gada budžetā ne tikai ir 
ieplānoti lielāki izdevumi abām skolām, bet dome ir plānojusi arī uzsākt jaunās 
skolas būvniecību Upesciemā. Ja nebūtu jāmaksā milzīgā summa katru gadu 
izlīdzināšanas fondā, garkalnes novada Dome spētu uzbūvēt ne tikai skolu, 
bet arī citus infrastruktūras objektus iedzīvotājiem tik nepieciešamus, pašu 
spēkiem, nelūdzot aizdevumus.

Apstiprinātajā budžeta plānā ir ieplānoti: 
- Jauna apgaismojuma ierīkošana, esošā uzturēšana;
- Ceļu seguma uzlabošanas un atjaunošanas darbi;
- Tehniskais projekts gMMv sporta halles būvniecībai;
- Minētās Berģu Mūzikas un mākslas pamatskolas būvniecības uzsāk-
šanas darbi;
- garkalnes novada izglītības iestāžu remontdarbi un iekārtošana;
- Sporta un rotaļu laukumu ierīkošana;
- Berģu meliorācijas rekonstrukcija;
- Transporta iegāde;
- kombinētā gājēju/velo celiņa projektēšana Bukultos;
- langstiņu veloceliņa pagarinājums;
- Jaunsudrabiņa takas izbūve, Peldezera peldvietas labiekārtošana;
- Pludmaļu sakārtošanas un uzturēšanas darbi;
- u.c. darbi.

Sociālais budžets šajā gadā nemainīsies, saglabājot spēkā visus iedzīvotājiem 
pieejamos pabalstu veidus. kā ļoti nozīmīgu atbalstu ģimenēm ar bērniem, 
varu minēt piešķirtās apmaksātās pusdienas visiem izglītības iestāžu audzēk-
ņiem. 

Domes deputāti nemainīgi kā katru gadu ir finansiāli atbalstījuši mūsu novada 
sportistus, dejotājus, dziedātājus, kuri pārstāv novadu gan Dziesmu un deju 
svētkos, gan olimpiādēs, gan festivālos un konkursos šeit un arī tālu aiz lat-
vijas robežām.

kultūras centra “Berģi” budžets solās iedzīvotājus turpināt priecēt ar koncer-
tiem, izrādēm, kino demonstrēšanu un citiem pasākumiem. 

kā katru gadu, izsaku pateicību visiem garkalnes novada iedzīvotājiem par 
aktīvu līdzdalību novada dzīvē un novada attīstībā, Domes priekšsēdētājam 
Mārtiņam gunāram Bauzem-krastiņam un novada deputātiem par uz nākotni 
balstīta budžeta apstiprināšanu un visiem kolēģiem par sadarbību!

Finanšu direktore Ilesa abarri

Par Garkalnes novada  
Domes budžetu 2017. gadam
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Izdevējs: Garkalnes novada Dome, Brīvības gatve 455, Rīga LV-1024.
Tālrunis 6780 0918; fakss 6799 4414, dome@garkalne.lv

Iznāk kopš 1995. gada decembra. Reģistrācijas Nr. 000701882.
Tipogrāfija “Veiters”, tirāža 4000 eksemplāru. Iznāk reizi mēnesī.  
Izdevumu apmaksā Garkalnes novada Dome.
Materiālus publicēšanai sagatavojis Domes Sabiedrisko attiecību daļas  
vadītājs Mārcis Bauze-Krastiņš (atvaļinājumā līdz 1. martam, e-pasts:  
gnv@garkalne.lv).
Informāciju, ieteikumus, interesantas materiālu tēmas lūdzam sūtīt uz  
e-pastu vai iesniegt Domē līdz mēneša 15. datumam.

GARKALNES
NOVADA
VĒSTIS

Laikrakstu “Garkalnes Novada Vēstis”
Garkalnes novadā izplata kurjeri:
Treinis (2934 0718): Amatnieki, Sunīši, Upesciems (Ziedu ielas, Dārzniecības iela, 
Karpu iela, Smenas rajons) Berģi, Bucīši, Bites, Pleskavas šoseja ap Depo, Suži, 
Priedkalne, Bukulti, Alderi, Baltezers, Priežlejas.

Dagmāra (2957 8955): Langstiņi, Ziemeļnieki, Padebeši, Garā jūdze, Dumbrāji, 
Upesciems (līdz Ziedu 15), Makstenieki, Zaķumuiža, Skuķīši, Garkalne, Remberģi, 
Stacija Krievupe, Remberģi, Cīrulīši.

Izdevējs neatbild par autordarbu saturu. Pārpublicēšanas gadījumā atsauce obligāta.Laikrakstu lasiet arī www.garkalne.lv/gnv

PAzIņOjumS

garkalnes Novada vēstīs 2016. gada 

oktobra numurā Nr. 170 publikācijā par 

garkalnes novada domes 2016. gada 

24. augusta saistošajiem noteikumiem 

Nr. 8 “Par nekustamā īpašuma nodokļa 

apmēru garkalnes novadā 2017. gadā” 

ir konstatēta tehniskā rakstura kļūda. 

Saistošo noteikumu 3. punktā iztrūkst 

vārdi “fiziskām personām”. 

ar saistošo noteikumu pilno tekstu 

var iepazīties pašvaldības mājas lapā  

www.garkalne.lv
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Visu paveikt ar godaprātu
Latvijas jātnieku federācijas tradicionālajā 
gada ballē janvāra sākumā tika apbalvo-
ti konkursa „Latvijas Republikas labākais 
jātnieks” uzvarētāji vairākās disciplīnās un 
vecuma grupās, bet par mūža ieguldījumu 
balvu un pateicību saņēma EDGARS TREI-
BERGS – Latvijas zirgaudzētāju biedrības 
prezidents, Latvijas jātnieku federācijas 
prezidija loceklis, Latvijas lauksaimnieku 
organizāciju sadarbības padomes (LOSP) 
valdes priekšsēdētājs.

– Ja jau par mūža ieguldījumu, tad varbūt der 
atcerēties dažas lietas no pašiem pirmsā-
kumiem, kuras diez vai kāds par mani zina, 
– nosmej Edgars Treibergs. No rūpīgi glabā-
tās diplomu un goda rakstu prāvās kaudzes 
viņš izņem vienu, kas 1975. gadā saņemts no 
lPSR lauksaimniecības ministrijas izglītības 
pārvaldes par 1. vietu zootehnikas specialitātē 
lauksaimniecības tehnikumu un sovhoztehni-
kumu izlaiduma kursu audzēkņu 6. olimpiādē. 
Tad – 1985. gada diplomu, kuru saņēmis kā 
aktīvākais tiesnesis trīscīņā un iejādē, kam 
nākamajā gadā sekoja arī krūšu nozīme „la-
bākais tiesnesis”. Tas, ka Edgars Treibergs 
tādas lietas atceras, apliecina to, cik nozīmīgi 
viņam visu un jebkurā jomā paveikt ar goda-
prātu, centies pēc visaugstākā rezultāta. 

– ar jāšanas sportu sāku nodarboties 1971. 
gadā un aktīvi turpināju startēt līdz 1983. ga-
dam. Tad darbs sāka prasīt arvien vairāk lai-
ka, un visu nevarēja paspēt. Toreiz startēju 
gan iejādē, gan konkūrā, gan trīscīņā, un pa-
mēģināju arī rikšošanu. Tieši vispusība ir ļoti 
svarīga, lai panāktu labāku sadarbību ar zirgu. 
Pat nevaru iedomāties, kā var startēt šķēršļu 
pārvarēšanā, ja sportists nav apguvis iejādes 
pamatus. 

Rīgas puika dodas uz laukiem

– Kā jūs, Rīgas puika, ne tikai ieinteresējāties 
par zirgiem, kas, protams, patīk daudziem pil-
sētniekiem, bet nolēmāt sevi veltīt zirgaudzē-
šanas nozarei?
– Pirmais sākums sapratnē ar zirgiem bija, kad 
vasarās dzīvoju garkalnē. Nevēlējos 4. klasē 
braukt uz kolhozu ravēt, un dabūju no vietējā 
kolhoza izziņu, ka vasaru strādāšu Upescie-
mā. Sākumā man iedeva sīkākiem darbiem 
vienu zirgu, tad otru – ar ko zāli pļaut. Mani re-
dzot, tantes šķūnīšos sameklēja vecus seglus, 
un sāku jau nopietnāk jāt ar zirgiem, un tas 
iepatikās.
Jā, dzīvoju centrā un mācījos Rīgas 6. vidus-
skolā. Tā bija laba skola, tika prasīti ne vien 
rezultāti mācībās, bet arī, lai katrs skolēns 
ārpus skolas nodarbotos pulciņos. Mani gri-
bēja pievērst modernajai pieccīņai, bet man 
nepatika visas pārējās disciplīnas. Zirgi gan. 
Tāpēc braucu uz kleistiem trenēties un vēlē-
jos iestāties jāšanas sporta sekcijā, bet no-
kavēju noteikto datumu. Tad izgudroju, ka ar 
šo sporta veidu varētu nodarboties lauksaim-
niecības tehnikumos, jo tieši tolaik tika izdota 
lPSR Ministru kabineta pavēle, ka visās šajās 
mācību iestādēs jānodibina sporta sekcijas. 
Paskatījos avīzēs, kur tika publicēti tehnikumu 
uzņemšanas noteikumi. Piezvanīju uz vienu, 
otru, trešo – visur jau pilns. Beidzot Maltas 
sovhoztehnikumā atbildēja, ka vietas brīvas. 
Tas bija 1971. gada 31. augustā... Nemaz ne-
zināju, ka Malta atrodas Rēzeknes rajonā. No 
stacijas tiku līdz skolai ar taksi un sapratu, ka 
mājās vairs neaizbraukšu. Sāku mācīties Zoo-
tehnikas nodaļā.  Īstenojot valdības lēmumu, 
1974. gadā tehnikumā tiešām tika izveidota 
jāšanas sporta sekcija. Mums iedeva naudu, 
un braucām uz padomju saimniecību Sovet-
skaja latvija Rēzeknes rajona voronovā ie-
pirkt zirgus, sākumam – septiņus. Jā, mums 
uzticēja naudu un arī zirgu pirkšanu. 
– Gandrīz neticams stāsts. Kas notika tālāk?
– Jau 1972. gadā ar zirgu Fjords startēju šķēr-
šļu pārvarēšanas sacensībās maršrutā ar 130 
cm augstiem šķēršļiem. Tajā pašā gadā spor-
ta biedrības „vārpa” sporta spēlēs maršrutā ar 
140 cm augstiem šķēršļiem divos hitos jaunie-
šu konkurencē paliku otrais ar četriem soda 
punktiem, un biju dusmīgs, ka man neļāva 
startēt arī uz 150 cm.  

Darbs Tērvetē sniedz plašas iespējas

– Kā tik īsā laikā izdevās tik labi sagatavot zir-
gus?
– Trenējāmies no rīta līdz vakaram, jājām pa 
kalniem, pārvarējām pašu sagatavotus šķērš-

ļus, kas bija pat sarežģītāki nekā sacensībās. 
Trenera mums nebija. kad 1975. gadā iestā-
jos latvijas lauksaimniecības akadēmijā, lai 
mācītos par veterinārārstu, tad jāju arī tās 
sporta bāzē Mušķos. Esmu trenējies arī Ikšķi-
lē pie Ārijas kārkliņas. Bet kopš 1978. gada, 
kad saņēmu uzaicinājumu strādāt Tērvetes 
zirgaudzētavā, tur šo iespēju bija daudz vai-
rāk. Mums katru gadu pārdošanai vajadzēja 
sagatavot 50–60 zirgus. Bijām tikai trīs, čet-
ri jaunzirgu treneri, pārējo paveica apkārtnes 
bērni vecumā no 12 līdz 14 gadiem, kuri nāca 
pie mums trenēties. Tagad jaunieši ir tehniski 
gudrāki, bet zaudējuši to izpratni, centību un 
entuziasmu, kas bērniem bija kādreiz. labi, ka 
no kleistiem pie mums brauca trenere astrī-
da Belovzorova, kura ļoti daudz ko iemācīja. 
Un paspēju visu – gan strādāt, gan trenēties. 
labākie zirgi, ar kuriem startēju, bijuši Fjords, 
Maratons, vdumčevijs, koralis, vezuvijs, Cin-
tis, Otkļiks, gazele, Sapnis. 

zirgu skaitu palielinājām līdz 35 000
 
– Drīz vien nonācāt organizatora darbā, tad 
gan jāšanai vairs neatlika laika...
– Pēc kārtējā PSkP kongresa 1981. gada 22. 
aprīlī tika izdots lēmums numur 402., kas pa-
redzēja veicināt zirgaudzēšanas un zirgkopī-
bas attīstību. Mūsu lauksaimniecības minis-
trijā šim nolūkam tika izveidota jauna štata 
vieta, un mani pusgadu zirgaudzēšanas un 
jāšanas sporta entuziasti guntis Rozītis un 
viesturs lubkins pierunāja, lai eju tur strādāt. 
Pabiju vairākos amatos – par galveno speciā-
listu Ciltslietu pārvaldē, Zirgkopības nodaļas 
vadītāju u.c. Tā 1982. gada 30. aprīlī sāku 
intensīvi nodarboties ar iepriekš minētā lēmu-
ma īstenošanu – galvenokārt ar šķirnes fermu 
veidošanu, lai tādas būtu katrā reģionā. Tāpēc 
arī tik precīzi atceros šī lēmuma datumu, ka 
esmu tūkstošiem reižu to rakstījis vēstulēs un 
dokumentos... 

– Kāds bija šī darba rezultāts, un kā tas samē-
rojams ar šodienas situāciju zirgaudzēšanā? 
– Tiešām izdevās zirgaudzētavas izveidot kat-
rā rajonā, un kopīgiem spēkiem panācām, ka 
zirgu skaits pieauga līdz 35 tūkstošiem. Daudz 
zirgu eksportējām, protams, ar PSRS institū-
ciju starpniecību. Dažu gadu tie bija pat 150 
zirgi, turklāt tos pirka Francijā un citās Eiropas 
valstīs, kā arī pa kādam pat arābu Emirātos, 
kanādā un Brazīlijā. katru gadu izcīnījām god-
algas zirgu skatēs Tautas saimniecības sas-
niegumu izstādē Maskavā. Šobrīd situācija ir 
pavisam citāda – latvijā ir 11 tūkstoši zirgu. 
Bet tam ir arī savs loģisks skaidrojums – cilvē-
ki noveco, jaunie pamet laukus, un pēc darba 
zirgiem praktiski vairs nav nekāda pieprasīju-
ma, ja nu prieka pēc tos izmanto atsevišķās 
saimniecībās. Taču jāteic, ka nav vērojama 
lejupslīdes tendence, pāris pēdējos gados 
situācija stabilizējas, un zirgu skaits nesarūk, 
vaislas un šķirnes zirgu skaits pat palielinās. 
kādreiz slēgtās manēžas zirgu sagatavošanai 
bija tikai kleistos, pēc tam Tērvetē, grobiņā 
un Burtniekos, bet tagad tās uzceltas jau dau-
dzās, pat salīdzinoši nelielās saimniecībās un 
sporta klubos, kurmenē, Talsos, gulbenē, ko-
cēnos, kalngalē, Jaunmārupē, Ķekavā, Prei-
ļos, Babītē, Ropažos.

Amati mainījās, bet galvenie palika zirgi

– Kad sākās darbs Latvijas Jātnieku federācijā 
un Latvijas Zirgaudzētāju biedrībā?
– Jātnieku federācijā sāku darboties 1984. 
gadā kā Zooveterinārās komisijas priekšsēdē-
tājs. laiki gāja, amati mainījās... 1996. gadā 
tika nodibināta latvijas Zirgaudzētāju biedrī-
ba, par kuras prezidentu kļuvu un strādāju vēl 
joprojām, un uzskatu, ka ievērojams ir organi-
zācijas darbā ieinteresēto – juridisko un indivi-
duālo biedru skaits, kas tagad sasniedz 250. 
abu organizāciju deleģēts, sāku iekļauties Pa-
saules kausa Rīgas posma rīkošanā šķēršļu 
pārvarēšana, un kopš 1999. gada esmu or-
ganizācijas komitejas loceklis. Tas ir nozīmīgs 
pasākums gan mūsu sportistiem, kuri pašu 
mājās var pārbaudīt savus spēkus starptau-
tiskā konkurencē, gan zirgaudzētājiem, kuri 
savu veikumu var parādīt plašākam interesen-
tu skaitam, tai skaitā no ārvalstīm. Jāteic, ka 
pirmo nopietno pieredzi sacensību rīkošanā 
guvu, kopš 1986. gada trīs gadus pēc kārtas 
rīkojot vissavienības sacensības smagajiem 
braucamajiem zirgiem Tīrainē. Tās izdevās 
ļoti labi, saņēma augstu vērtējumu, un tāpēc 
mums piedeva tādu apgrēcību, ka 1988. gadā 

Jānis Stanga izbrauca laukumā ar latvijas ka-
rogu rokās...
Jāpiebilst, ka 12 gadus esmu garkalnes no-
vada Domes deputāts, septiņus gadus vadu 
lOSP kā 14. valdes priekšsēdētājs pēc kār-
tas, šajā amatā strādājot gandrīz pusi laika no 
organizācijas pastāvēšanas. varbūt tāpēc, ka, 
aizstāvot dažādu nozaru lauksaimnieku inte-
reses, uzdrīkstamies reizēm visai skarbi izteikt 
savu viedokli. Biedri ciena šo organizāciju, un 
juridisko biedru skaits šogad jau palielinājies 
līdz 67. Nedrīkst visus projektus un finanses 
dot tikai vieniem un tiem pašiem – lai bagā-
tie kļūtu vēl bagātāki, bet nabagie – nabagāki. 
Es nejūtos labi, ja man apkārt ir cilvēki, kuri 
spiesti dzīvot trūkumā.

Bija jāuzlabo ģenētiskais materiāls

– Kad izveidojāt savu saimniecību un tikāt pie 
saviem zirgiem?
– Tas bija jau 80. gadu beigās, deviņdesmito 
sākumā – garkalnē izveidoju zemnieku saim-
niecību „kriķi”. vēl tagad atceros savu pirmo 
izaudzēto kumeļu – vikingu no kalves. Darbo-
joties zirgaudzēšanā, sapratu, ka mums agrāk 
pastāvējušas tikai divas spēcīgas asinslīnijas 
– gaida un Spēkoņa; Flagmaņa un gintera 
radnieciskās grupas. Bija skaidrs, ka jāieved 
jauni zirgi, jāpērk kvalitatīvs sēklas materiāls, 
lai neizmantotu tikai dažus atsevišķus vaisli-
niekus. Tagad mana darbošanās praktiskajā 
zirgaudzēšanā aizņemtības dēļ iet mazumā, 
bet ziedu laikos man pašam īpašumā bija ap 
80 zirgu, kuri tika turēti arī citās saimniecības, 
jo paša stallī ir 28 vietas. 
– Šādi strādājot, jums izdevies izaudzēt dau-
dzus labus zirgus sportam. Kurus jūs pats vē-
lētos pieminēt? 
– vispirms Radiantu, kurš astoņas reizes bi-
jis latvijas čempions šķēršļu pārvarēšanā un 
guvis panākumus starptautiskās sacensībās, 
tai skaitā godalgas grand Prix. Noteikti jāmin 
arī Mitjutlands, Carpatio II, aprikoze, Char-
donnay, lacapo, Rolex Miro, Clair De lune, 
Irwinds wing, Cappuccino (vēlāk Russell). 

mēs varam audzēt ļoti labus zirgus

– Kāpēc mums neizdodas sasniegt augstākus 
sportiskos panākumus?
– Jāatzīst, ka pašlaik pret sportistiem un zir-
gu sagatavošanu nav iespējams izvirzīt augs-
tākas prasības. agrāk bija sporta biedrības, 
kas finansēja treniņu procesu, došanos uz 

sacensībām, un līdz ar to arī prasīja katram 
vecumam adekvātus sasniegumus. Tagad, 
kad gandrīz simtprocentīgi zirgi pieder privāt-
personām, federācija neko nevar iespaidot. 
kā saimnieks vēlas, tā sportists dara – kā-
das sarežģītības startiem gatavoties un kurās 
sacensībās startēt. Jāatzīst, ka sporta jomā 
padomju laikos bija arī daudz laba, ko tagad 
esam zaudējuši. Šodien finansējums jāgaida 
no sponsoriem, un ārzemju sacīkstēs piedalās 
ne vienmēr labākie, bet tie, kuriem tiek dota 
nauda, jo līdzdalība sacīkstēs ir ļoti dārga. lī-
dzīgi ir zirgaudzēšanā, sākot iepriekš minēto 
80. gados īstenoto programmu, mēs braucām 
atestēt zirgus, pārrunājām labākos to krusto-
šanas variantus, bet tagad arī visu izšķir īpaš-
nieks. Tikai tad, ja kāds zirgs tiek pārdots uz 
ārzemēm par labu naudu, dažs sāk domāt, 
varbūt arī viņš var izmantot šo pašu ģenētis-
ko materiālu. Diemžēl mēs neizmantojam arī 
veco treneru pieredzi, un tas, ka jaunie spor-
tisti audzina jaunos zirgus, arī ir galīgi neparei-
zi. Zirgs jāiestrādā speciālistam, un tad ar to 
var mācīties jāt bērni un jaunieši.
– Kas varētu ļaut ar cerību skatīties uz turpmā-
kajiem gadiem?
– Zirgaudzētājiem jādomā par to, lai gatavotu 
kvalitatīvus zirgus, ar kuriem sportisti varē-
tu braukt uz augstas kategorijas mačiem un 
tajos ieinteresētu pircējus par mūsu zirgiem, 
nevis tirgotu par smiekla naudu divus, trīs 
gadus vecus zirgus. vēl pirms vairākiem ga-
diem mums bija ļoti ierobežots genofonds, 
bet tagad situācija ir mainījusies, mēs varam 
audzēt ļoti labus zirgus. Turklāt nav tā, ka 
valsts zirgaudzētājus neatbalstītu. katru gadu 
par zirgiem tiek izmaksātas subsīdijas. Pastāv 
iespēja startēt lEaDER projektos, kur var sa-
ņemt dažādas intensitātes līdzfinansējumu, lai 
modernizētu staļļus, iegādātos treileri, zirglie-
tas vai inventāru. Ir lietas, protams, par kurām 
jābēdājas, bet ir arī prieks – par to, ka attīstās 
paralimspiskā iejāde un pat pajūgu braukša-
na, ka cilvēki neatkāpjas no savas nodarbes 
– zirgaudzēšanas, ka top jauni sporta klubi un 
bāzes. Tāpat kopā ar latvijas šķirnes zirgu au-
dzētāju asociāciju turpinām regulāri sagatavot 
ērzeļu katalogu un ciltsgrāmatu, lai šie mate-
riāli būtu pieejami zirgaudzētājiem un tiktu iz-
mantoti ciltsdarbā. 

DaCE MIllERE, MĀRa MIllERa foto

Intervija publicēta žurnāla “latvijas lopkopis” 
2017. gada janvāra numurā. 
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2016. gada labākā jaunā sportiste (>18 g.v.)

2015. gada labākā jaunā sportiste, kalnu slēpo-
tāja Betija Burkovska atkal ir priecējusi mūs ar 
labiem panākumiem kalnu slēpošanā, nostip-
rinoties latvijas reitinga galvgalī savā vecuma 
grupā. Taču šogad konkurence meiteņu vidū ir 
palielinājusies. varam atzīmēt amandu Martu 
Strausu daiļslidošanā, aleksandru Trigubu ta-
ekvondo, lauru luīzi leinerti jātnieku sportā, 
Diānu Solodkihu paukošanā.

Tomēr par garkalnes novada gada labāko 
jauno sportisti tiek atzīta Patrīcija Sarmule – 
Berģu mūzikas un mākslas skolas audzēkne, 
latvijas jaunatnes čempione vieglatlētikā un 
latvijas U16 izlases dalībniece 2017. gada Ei-
ropas Jaunatnes Olimpiskajam festivālam Un-
gārijā. Ņemsim vērā to, ka Patrīcija trenēties 
sākusi tikai no 2016. gada februāra. Meiteni 
savā treniņgrupā ir iekļāvis pazīstamais viktors 
lācis (slavenās Inetas Radēvicas kādreizējais 
treneris)

2016. gada labākais jaunais sportists (>18 g.v.)

lai kā vēlētos ūdensmotosportista Ričarda 
Fuksa, skeletonista krista Netlausa, hokejista 
kārļa Flugina, riteņbraucēja artūra Nummura, 
kamaniņbraucēja Eduarda Ševiča, taekvando 
meistara airona veinberga u.c. jauno sportistu 
līdzjutēji, šogad par garkalnes Novada labāko 
jauno sportistu atzīts puisis,kurš 2016. gadā 
tālajā kolumbijā kļuva par pasaules vicečem-
pionu un Itālijā par Eiropas čempionāta bron-
zas medaļnieku. BMX riteņbraucējs – markuss 
Ozoliņš!

Par mūža ieguldījumu sportā

2016. g. balva par mūža ieguldījumu sportā 
pienākas sporta kluba “kriķi” izveidotājam, jāt-
nieku sporta attīstītājam ne tikai mūsu novadā, 
bet arī valstī – Edgaram Treibergam.

2016. gada sporta atbalstītājs

kolektīvs, kas ne tikai domā par sevi, bet kopā 
ar citiem cenšas atrast piemērotākos risināju-
mus. Mūsu novada sportisti un komandas jau 
ilgāku laiku sadarbojas ar Tamāras Robežnie-
ces vadīto kompāniju “SPORTa PUNkTS laT-
vIJa”. Pērnā gada latvijas Olimpiādē mūsu 
novadnieki startēja ar Tamāras ieteiktajiem 
sporta formu dizaina risinājumiem. Iznāca ļoti 
ērti un gaumīgi!

2016. gada treneris

Ne mazums cienīgu kandidātu bija šai nomi-
nācijai – regbija treneri Tomass Zibolis, Edgars 
Ščavinskas, Dainis Ļeļevs basketbolā, Ieva 
Horste tenisā un citi.

Balvas īpašnieks šoreiz ir treneris, kurš ne-
skatoties uz drastiskajiem treniņu apstākļiem 
garkalnes skolas mazajā foajē, ir iemācījis sa-
viem audzēkņiem būt stipriem, draudzīgiem un 
neatlaidīgiem savu mērķu sasniegšanā. latvi-
jas Iv Olimpiādē šā trenera audzēkņi izcīnīja 
trešdaļu no garkalnes novada kopējā medaļu 
skaita – taekvondo treneris Artūrs Kožuhārs.

SPORTA LAuREāTS 2016
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2016. gada panākums sportā sievietēm

Sieviešu konkurencē joprojām priecājamies 
par latvijas čempionēm, petankistēm gintu un 
lauru Miglānēm, kurām latvijas izlases sastā-
vā pievienojusies Upesciema iedzīvotāja Ine-
se vaivade. Ilze Dombrovska turpina dominēt 
suņu kamanu sacensībās gan šeit, gan Eiropā. 
Protams, ka lepojamies ar mūsu izcilo latvijas 
basketbola izlases kapteini aiju Putniņu. Dace 
Seile un Paula Šestakovska ir starp labakajām 
latvijas paukotājām, bet mūsu nominācijas uz-
varētāja ir meitene, kura 2016. gadā ir spēru-
si milzu soļus savā meistarības izaugsmē, ļoti 
sekmīgi startējot vairākās svarīgās sacensībās 
– Pasaules kausa izcīņas Centrāleiropas zonas 
finālā un protams latvijas Iv Olimpiādē, izcī-
not bronzas medaļu, piekāpjoties tikai valsts 
labākajiem vīriešiem šajā sporta veidā.  Jāt-
nieku sporta kluba “kriķi” sportiste  – Sintija 
Semeņkova ir atzīta par labāko garkalnes no-
vadā 2016. gadā!

2016. gada panākums sportā vīriešiem

kā ierasts, šajā nominācijā pretendentu loks 
mums ir plašs. Dominē tehnisko sporta veidu 
pārstāvji – enduro meistars Sandris kļaviņš 
kārtējo reizi pierādīja, ka ir labākais latvijā. Rai-
vis Biezais autokrosā, Mārcis Strautiņš rallijā, 
kaspara krieva blakusvāģu ekipāža, Rolands 
Fukss ūdensmotosportā – šo sarakstu varētu 
turpināt. Eiropas Nāciju kausā komandām 4. 
vieta kvadraciklos Jānim Saldavam. Hokejisti 
kaspars Daugaviņš un Miks Indrašis vienmēr 
uzsvēruši savu piederību garkalnes novadam 
un ir mūsu lepnums. golferis Mikus gavars 
izcīnīja garkalnes novadam bronzas medaļu 
latvijas Iv Olimpiādē valmierā.

Šoreiz uzvarētāja gods petankistu pārstāvim, 
kluba “Upesciema warriors” līderim Edgaram 
Silovam. Trīs latvijas čempiona tituli, latvijas 
komandu kauss, iekļūšana izšķirošajā play-
off fāzē Eiropas čempionātā Zviedrijā, dalība 
latvijas izlases satāvā pasaules čempionā-
tā Madagaskarā – tāda ir Edgara 2016. gada 
sportiskā raža.

2016. gada komandas panākums sportā

gribētos sumināt un sveikt visu komandu 
pārstāvjus, kuri pērn tiešām ir lieliski aizvadī-
juši savas sezonas un atsevišķas sacensības 
(mūsu cienījamie parolimpieši - klubs “alianse” 
startējot kērlinga turnīros; riteņbraucēji - MTB 
garkalne, jātnieku klubs kriķi, petankas klubi 
“Upesciems” un “warriors”, kurš izcīnīja latvi-
jas komandu kausu; basketbola klubs “Upes-
ciems” uzvarēja Dubultamatieru 1. līgā, vietējo 
jauniešu iecienītais hokeja klubs “garkalnes 
patrioti”. Rezultāti paradījušies futbola skolas 
“garkalne” puišiem. Joprojām izcili darbojas 
Berģu mūzikas un mākslas skolas meiteņu bas-
ketbola komandas trenera Daiņa Ļeļeva vadī-
bā, izejot pat starptautiskajā arenā. garkalnes 
basketbola veterānu komandas atkal pierādīja, 
ka ir labākās valstī.

Taču uzvarētājs mūsu laureātu konkursā ir ļoti 
atpazīstams: Regbija klubs “RFC Livonia”.  
latvijas čempionu tituli regbijā-15 un regbijā-7, 
kā arī U-18 meiteņu latvijas čempionu tituls 
nodrošina klubam arī novada labākās koman-
das goda nosaukumu.

alvis Zīriņš,
garkalnes novada sporta centra vadītājs

SPORTA LAuREāTS 2016



6 • GARKALNES NOVADA VĒSTIS • FEBRUĀRIS 2017

garkalnes Sabiedriskajam centram un bibliotēkai ir iz-
veidojusies veiksmīga sadarbība ar skolotāju un depu-
tāti anitu Strodi.

Saprotams, ka anitai kā deputātei rūp visa garkalnes no-
vada attīstība, taču visvairāk katrs no mums ir ieintere-
sēts tajā vidē, kurā dzīvojam. Tāpēc viņai vairāk iznāk ie-
guldīt darbu tieši garkalnes ciema attīstībā, tādējādi gan 
izsakot un iesniedzot savus priekšlikumus garkalnes no-
vada Domē, gan daudz ko īstenojot tepat uz vietas. kā, 
piemēram, esam ļoti pateicīgi par anitas noorganizēta-
jām masāžām, kuras pie mums pieejamas ceturtdienās. 
Tāpat skolotāja anita ar savu audzināmo klasi no dabis-
kiem materiāliem veidotiem rotājumiem piepalīdzēja iz-

Gada ienākumu deklarācijas par 
2016. gadu VID pieņems no 1. marta

valsts ieņēmumu dienests (turpmāk – vID) vērš uzma-
nību, ka gada ienākumu deklarāciju par 2016. gadā gū-
tajiem ienākumiem šogad ne tikai elektroniski, bet arī 
papīra formātā būs iespējams iesniegt no 2017. gada         
1. marta. Tikai tad vID rīcībā būs visa darba devēju un 
citu ienākumu izmaksātāju iesniegta informācija, kas 
nepieciešama, lai varētu pilnvērtīgi apstrādāt iesniegtās 
deklarācijas un precīzi noteikt personai atmaksājamo ie-
dzīvotāju ienākuma nodokļa pārmaksas summu. 

Šogad tas ir īpaši būtiski, jo šis ir pirmais gads, kad tie 
nodokļu maksātāji, kuru gada apliekamo ienākumu ko-
pējais apmērs 2016.gadā nepārsniedz 12 000 eiro, no 
1.marta var iesniegt gada ienākumu deklarāciju, lai at-
gūtu pārmaksāto iedzīvotāju ienākuma nodokli, kas iz-
veidosies, piemērojot gada diferencēto neapliekamo 
minimumu. 

vID atgādina, ka gada ienākumu deklarācija par 2016. 
gadā gūtajiem ienākumiem obligāti laikā no 2017. gada 
1. marta līdz 1.jūnijam jāiesniedz tiem latvijas iedzīvotā-
jiem, kuri: 
• veikuši saimniecisko darbību (piemēram, ir individuālā 
uzņēmuma īpašnieki, izīrē vai iznomā savu īpašumu, ir 
zemnieku saimniecības īpašnieki, ir guvuši ienākumus 
no profesionālās darbības u.c.) , 
• guvuši ienākumus ārvalstīs (tai skaitā personas (jūrnie-
ki), kuras bijušas nodarbinātas uz starptautiskos pārva-
dājumos izmantojama kuģa), 
• guvuši ar nodokli neapliekamos ienākumus, kas ko-
pumā 2016. gadā pārsniedza 4000 eiro (piemēram, gūti 
ienākumi no personiskās mantas pārdošanas), 
• guvuši ienākumus, kuri apliekami ar 10% nodokļa likmi 
(piemēram, ienākumu no dividendēm, ienākumu no au-
goša meža vai kokmateriālu pārdošanas), un no kuriem 
nodoklis nav ieturēts ienākuma izmaksas vietā, 
• guvuši citus ar nodokli apliekamus ienākumus, no ku-
riem izmaksas vietā nav ieturēts nodoklis, tai skaitā, no 
fiziskām personām, kuras nav dāvinājuma saņēmēja ra-
dinieki vai laulātais, saņemti dāvinājumi, kas ir apliekami 
ar iedzīvotāju ienākuma nodokli.

Savukārt, fiziskās personas, kuras neveic nekāda veida 
saimniecisko darbību un brīvprātīgi vēlas iesniegt gada 
ienākumu deklarāciju par 2016. gadu, lai saņemtu atpa-
kaļ pārmaksāto iedzīvotāju ienākuma nodokli par attais-
notajiem izdevumiem un to nodokļa pārmaksu, kas izvei-
dosies, piemērojot diferencēto neapliekamo minimumu, 
var to izdarīt no 2017. gada 1. marta līdz pat 2020. gada 
16. jūnijam. Tāpat visa 2017. gada laikā vēl var pieprasīt 
pārmaksāto iedzīvotāju ienākuma nodokli arī par 2014. 
un 2015.gadu, bet līdz 2017. gada 16.jūnijam – vēl arī 
par 2013. gadu.
Sākot ar 2017. gada 1. martu, vID aicina ikvienu iesniegt 
deklarāciju elektroniski, kas ir daudz ātrāk un ērtāk, jo 
tajā automātiski tiek atspoguļota visa vID rīcībā esošā 
informācija par nodokļu maksātāju. Iesniedzot gada ie-
nākumu deklarāciju elektroniski, arī gada diferencētais 
neapliekamais minimums gada ienākumu deklarācijā 
tiek aprēķināts automātiski. Šogad deklarācijā automā-
tiski tiks atspoguļota arī tā informācija par 2016. gadu, 
ko par personas veiktajiem maksājumiem par izglītību 
valsts ieņēmumu dienestam būs iesniegušas mācību 
iestādes.  
Ikviens var kļūt par EDS lietotāju, izmantojot savas in-
ternetbankas lietotājvārdu un paroli, Pilsonības un mig-
rācijas lietu pārvaldes izsniegto eID viedkarti vai vaS 
„latvijas valsts radio un televīzijas centra” izsniegto 
elektronisko paraksta viedkarti (e-parakstu).
Savukārt viedierīču lietotājus aicinām izmantot EDS mo-
bilo versiju (eds.vid.gov.lv), jo arī tajā iespējams iesniegt 
gada ienākumu deklarāciju, bet attaisnojuma dokumen-
tus (čekus un kvītis) pievienot no attiecīgās ierīces gale-
rijām.  

atgādinām, ka pārmaksātais iedzīvotāju ienākuma no-
doklis tiek atmaksāts trīs mēnešu laikā, skaitot no dek-
larācijas iesniegšanas dienas.  gadījumā, ja deklarācija 
nav aizpildīta korekti vai arī tās apstrādes laikā vID rodas 
papildu jautājumi, nodokļa atmaksas termiņš var tikt pa-
garināts, par ko deklarācijas iesniedzējs tiks informēts 
individuāli. 
Plašāka informācija pieejama vID mājaslapā sadaļā 
“gada ienākumu deklarācija”. Jautājumu un neskaidrību 
gadījumā iedzīvotāji var zvanīt uz vID Nodokļu un muitas 
informatīvo tālruni 67120000, vērsties ikvienā vID klientu 
apkalpošanas centrā, vai arī uzdot jautājumus rakstiski 
vID mājas lapā sadaļā kontakti.

vID Sabiedrisko attiecību daļa

Paldies! pušķot mūsu Ziemassvētku eglīti, kura pēc tam priecēja 
ne vienu vien novada iedzīvotāju. vispār anita atsaucas 
uz visiem Sabiedriskā centra rīkotajiem pasākumiem. 
Šobrīd viņa aktīvi iesaistījusies lieldienu šūpoļu uzstā-
dīšanas organizēšanas procesā, lai mums visiem vairotu 
svētku prieku, kā arī izteikusi vairākus priekšlikumus (par 
sētu, soliņiem, puķu dobi) .Sabiedriskā centra apkārtnes 
labiekārtošanā. anitai tiešām nav sveša cilvēcīgā puse, 
jo viņa uzklausīs un atbalstīs kā gados jaunākus, tā arī 
vecākas paaudzes cilvēkus. No skolēnu vecākiem par 
skolotāju ir dzirdēts  daudz pozitīvu atsauksmju, tāpat 
arī vientuļie pensionāri ir pateicīgi par paciņām un ap-
ciemojumu uz svētkiem. lai vairāk mums tādu deputātu!

Brigita Taučkele,
J. Jaunsudrabiņa piemiņas istabas vadītāja

Kopīpašuma pārdošana
Ja kāds no kopīpašniekiem ir pieņēmis lēmumu pārdot 
sev piederošās nekustamā  īpašuma domājamās daļas, 
viņam ir jārēķinās ar to, ka pārējiem kopīpašniekiem ir 
pirmpirkuma tiesības uz to iegādi. 

Droši vien, cilvēciski vispareizāk būtu pārdevējam pār-
runāt ar pārējiem kopīpašniekiem jautājumu par to, vai 
kāds no viņiem nevēlas iegādāties pārdodamās domā-
jamās daļas. Ja kāds no kopīpašniekiem šādu interesi 
izrādītu, un vienotos ar pārdevēju par viņam piedero-
šo daļu iegādi, pārējiem kopīpašniekiem nebūs tiesību 
prasīt, lai arī viņiem tiktu pārdotas īpašuma domājamās 
daļas, jo, atbilstoši Civillikuma noteikumiem, pārdevē-
jam nav pienākuma piedāvāt pārdodamās daļas visiem 
kopīpašniekiem un viņš var brīvi vienoties ar jebkuru no 
viņiem par visiem pirkuma-pārdevuma darījuma notei-
kumiem un pārdot šim sevis izvēlētajam kopīpašniekam 
visas sev piederošās daļas par cenu un uz noteikumiem, 
par kādiem viņi paši vienosies.

Ja  neviens no kopīpašniekiem neizrāda interesi  iegādā-
ties pārdodamo īpašumu, pārdevējs iespējamo pircēju 
izvēlas pats no trešo personu vidus un noslēdz ar viņu 
pirkuma līgumu. Te nu pārdevējam ir izvēles iespējas. 

Pirmā  – viņš ar notāra starpniecību var nosūtīt notariāli 
apliecinātu pirkuma līguma norakstu visiem kopīpašnie-
kiem un uz viņu deklarētajām dzīves vietas adresēm un 
uzaicināt viņus uz tādiem pašiem noteikumiem., t.i., ie-
vērojot pirkuma līgumā noteikto cenu, pirkuma summas 
samaksas kārtību un termiņus un, samaksājot līgumā 
noteikto pirkuma summu pārdevējam tieši tādā apmērā 
un kārtībā, kā nosaka līguma noteikumi -  iestāties pircē-
ja vietā. Šajā gadījumā kopīpašniekiem, kuriem ir pirm-
pirkuma tiesības uz pārdodamo daļu iegādi, par savu 
lēmumu pirkt vai nepirkt īpašumu par norādīto cenu, ir 
jāpaziņo pārdevējam rakstveidā 2 mēnešu laikā, skaitot 
no dienas, kad viņi  ir saņēmuši uzaicinājumu iegādāties 
īpašumu. Pēc minētā termiņa notecējuma pirmpirkuma 
tiesīgais, kurš uzaicinājumu iegādāties pārdodamās ne-

kustamā īpašuma daļas nav izmantojis, tiesības uz to 
iegādi zaudē. 

Otrā - ja tomēr kādu iemeslu dēļ pārdevējs nevēlas in-
formēt pārējos kopīpašniekus par sev piederošo daļu 
pārdošanu, viņš šādu uzaicinājumu pārējiem kopīpaš-
niekiem var arī nesūtīt. Tomēr šajā gadījumā viņam ir jā-
rēķinās ar Civillikumā paredzēto iespēju, ka pirmpirkuma 
tiesīgais izmantos sev likumā paredzēto izpirkuma tiesī-
bu. Tas nozīmē, ka kopīpašnieki varēs izmantot likumā 
jebkurai personai piešķirtās tiesības iepazīties ar jebku-
ram viņu interesējošam nekustamajam īpašumam atvēr-
tajā zemesgrāmatas nodalījumā izdarītajiem ierakstiem. 
konstatējot, ka īpašums pārdots par tādu cenu, kas  
kopīpašniekam ir pieņemama, viņš var iestāties pircē-
ja vietā un, atlīdzinot pircējam viņa samaksāto pirkuma 
summu, pārņemt nekustamā īpašuma domājamās daļas 
savā īpašumā. Tāda pat iespēja būs arī tajā gadījumā, 
ja ieraksti zemesgrāmatā liecinās, ka  pārdevējs īpašu-
mu ir pārdevis pircējam par cenu, kas ir zemāka nekā tā 
cena, kas norādīta notariāli apliecinātajā pirkuma līgu-
ma norakstā. Izmantot šo izpirkuma tiesību jebkurš no 
kopīpašniekiem var viena gada laikā, skaitot no brīža, 
kad pircējs, kurš iegādājies pārdotās domājamās daļas, 
ir reģistrējis savas īpašuma tiesības zemesgrāmatā.

Minētie ierobežojumi pārdevējam attiecībā uz rīcību ar 
sev piederošo īpašumu ir noteikti tikai ar vienu mērķi 
– īpašumam jābūt pārdotam par tādu pirkuma maksu, 
par kuru potenciālais pircējs un pārdevējs ir tiešām reāli 
vienojušies un  kāda tiešām reāli tiek maksāta. Ja tas ir 
tā – netiek aizskartas ne pircēja, ne arī pārdevēja inte-
reses, jo darījums nedrīkst būt atkarīgs no subjektīvām 
izjūtām un personiskām simpātijām vai antipātijām, līdz 
ar ko pārdevējam nebūtu jāizvēlas pircējs kā cilvēks,  bet 
gan pircējs, kā persona, kas spēj un vēlas maksāt viņa 
nosaukto pirkuma cenu.

kopīpašnieki nereti nevar iegādāties īpašumu pārdevēja 
nosauktās neadekvāti augstās cenas dēļ. Jebkura  per-
sona sev piederošu īpašumu ir tiesīga pārdot par jeb-
kuru cenu, kādu tā uzskata var vēlamu un kādu piekrīt 
maksāt potenciālais pircējs.  

Notāre anita Elksne

Valsts darba inspekcija pārbaudīs 
pārtikas produktu un dzērienu 
ražošanas nozaru uzņēmumus
valsts darba inspekcija (vDI) š.g. 1.februārī uzsāks tema-
tisko pārbaudi pārtikas produktu un dzērienu ražošanas 
nozaru uzņēmumos par darba aizsardzības normatīvo 
aktu prasību ievērošanu. Tematiskās pārbaudes mērķis 
ir pievērst pastiprinātu darba devēju un darbinieku uz-
manību darba vietu aprīkojumam, darbinieku apmācībai, 
atbilstošu aizsardzības līdzekļu izvēlei u.c. 

Nelaimes gadījumu skaita ziņā pārtikas produktu un 
dzērienu ražošanas nozare ieņem otro vietu starp visām 
apstrādes rūpniecības nozarēm. visbiežāk nelaimes 
gadījumi notiek, lietojot asu darba aprīkojumu, fiziskas 
pārslodzes dēļ (smagumu celšana un pārvietošana), pa-
krišanas un paslīdēšanas rezultātā. 2016. gadā pārtikas 
produktu un dzērienu ražošanas nozarē kopumā notika 
gandrīz simts nelaimes gadījumi darbā, no tiem četri ne-
laimes gadījumi bija smagi un viens – letāls.   

Pārtikas produktu un dzērienu ražošanas nozarē ir rak-
sturīgs arī liels arodslimnieku skaits - pēc vDI rīcībā 
esošās operatīvās informācijas, 2016. gadā reģistrēti 
77 jauni arodslimnieki. Raksturīgākās arodslimības šajā 
nozarē ir saistītas ar pārslodzi, smagumu pārvietošanu, 
darbu piespiedu pozā, piemēram, karpālā kanāla sin-

droms, muguras skriemeļu, muskuļu un cīpslu slimības. 
Biežāk arodslimības tiek konstatētas sievietēm, kuras 
riska faktora ietekmē nodarbinātas ilgāk nekā 20 gadus. 

„aicinām darba devējus jau savlaicīgi pārliecināties, vai 
uzņēmuma darba vide atbilst noteiktajām prasībām, jo šī 
ir viena no nozarēm, kurā pastāv nopietni riski nodarbi-
nāto drošībai un veselībai. Ir svarīgi, lai darba aprīkojums 
un iekārtas ir nodrošinātas ar aizsargmehānismiem, kas 
pasargā darbiniekus no iespējamām traumām, lai darbi-
niekiem ir veiktas atbilstošas apmācības, viņi ir nodroši-
nāti ar individuālās aizsardzības līdzekļiem, regulāri tiek 
veiktas obligātās veselības pārbaudes u.c. vDI pārbaužu 
mērķis nav piemērot sodus, bet preventīvi novērst iespē-
jamos nelaimes gadījumus un mudināt pašus uzņēmē-
jus īstenot nepieciešamos pasākumus drošu un vese-
lībai nekaitīgu darba apstākļu nodrošināšanai. Nedroša 
darba vide, nepietiekoša darba uzraudzība un kontrole, 
formāla attieksme pret darba drošību nereti noved pie 
nelaimes gadījumiem ar smagām un pat letālām sekām,” 
norāda vDI direktors Renārs lūsis.  

Tāpat vDI  informē, ka mājas lapā www.vdi.gov.lv, Eiro-
pas darba drošības un veselības aizsardzības aģentūras 
nacionālā kontaktpunkta mājas lapā www.osha.lv, kā arī 
www.stradavesels.lv ir pieejami dažādi informatīvie ma-
teriāli, interaktīvie rīki u.c. informācija, kas palīdzēs dar-
ba devējiem un darbiniekiem labāk izprast darba vides 
riskus un to novēršanas nozīmi. 

Dace aleksāne



GARKALNES NOVADA VĒSTIS • FEBRUĀRIS 2017 • 7

Garkalnes novada  
Dzimtsarakstu nodaļā 

Nolūkā nodrošināt Jūsu, mūsu nova-
da iedzīvotāju, informētību par visiem 
Jums būtiskajiem jautājumiem, Jums 
ir iespēja uzdot zvērinātam notāram 
Jums interesējošus jautājumus par da-
žādām juridiskām tēmām (par nekusta-
mo īpašumu iegūšanu un atsavināšanu, 
dažāda veida civiltiesisku līgumu no-
slēgšanu, mantojuma lietu vešanu, lau-
lāto mantisko attiecību noregulēšanu un 
bezstrīdus laulības šķiršanas procesu 
un par jebkuriem citiem zvērinātu notā-
ru kompetencē ietilpstošiem tematiem).

gaidīsim Jūsu jautājumus līdz katra mē-
neša 1. datumam, lai sadarbībā ar zvē-
rinātiem notāriem nodrošinātu Jūs ar 
pilnvērtīgām zināšanām par Jūsu tie-
sību un tiesisko interešu aizsardzību: 
notars@garkalne.lv  atbildes publicēsim.

jautājiet zvēri-
nātam notāram SVEICAm

juBILāRuS!
garkalnes novada iedzīvotāju sai-
mei piepulcējās 8 jaundzimušie  
(6 puikas un 2 meitenes).

garkalnes novada Dzimtsarakstu 
nodaļā laulību reģistrēja divi pāri.

garkalnes novada Dzimtsarakstu 
nodaļā reģistrēti miršanas fakti:
viesturs Reimanis
18.11.1942. - 11.01.2017.
adolfīna andžāne
23.12.1922. - 19.01.2017.
vjačeslavs Saveļjevs 
26.02.1959. - 25.01.2017

75 gadi
22.02.42 aija andersone
03.02.42 Biruta Dūma
05.02.42 Olga Filipoviča
18.02.42 Stefanija Haritoņenkova
06.02.42 anita kļaviņa
28.02.42 Sazida Mihejeva
08.02.42 kārlis Purniņš

80 gadi
26.02.37 lidija Biļinska
08.02.37 Tatjana Černišova
28.02.37 viktors Farafonovs
11.02.37 Iveta liepa

85 gadi
03.02.32 Marija Borovikova
27.02.32 anna Egleskalina
02.02.32 Zarips Juldaševs

90 un vairāk gadi
09.02.27 gunars graudiņš
14.02.22 Irma Jaunzeme
03.02.23 anna vertinska

Rit rāmi straume, jā, bet neapstājas:
Jūs velti cerat, ka tā kādreiz siktu,
Nau darba tautās gara dziņas vājas:
Kopš gadu tūkstošiem
Cilvēku dzimumiem
Uz laimes augstumiem
Velk sirds no dziļumiem.
Vēl cīņa galā nau, vēl darbs nau galā,
Līdz vecais drups, lai jaunu vietā liktu,
Līdz tautas jutīsies še laimes salā.
Iet gājienu gājieni –
Bari nau skaitāmi –
Uz lielo cilvēces saplūdi,
Uz kopmērķi.
  Rainis

Lai paliek ābele, ko iestādīju,
Un vārds, ko kādam teicu mierinot,
Lai godīgs darbs bez skaļuma ir vainags
Pie zemes vārtiem, ko man līdzi dot.

Skumjās esam kopā ar Ināru Reimani, aizvadot 
dzīvesbiedru VIESTuRu REImANI mūžībā.

Pensionāru padome
un rokdarbu kopa “Strauts”

__________________________________

Garkalnes novada Dome  
izsaka līdzjūtību Inārai Reimanei

par dzīves biedra zaudējumu.

__________________________________

Izsakām patiesu līdzjūtību  
un dalām bēdu smagumu

kopā ar Ināru Reimani un viņas ģimeni,
pavadot vīru mūžībā.

Ilggadēji sadarbības partneri un draugi
 no biedrības “Baltā māja” līvānos

__________________________________

Izsakām līdzjūtību zojas Kluss piederīgajiem, 
kura ilgus gadu bijusi skolotāja un aktīva,  

sabiedriska personība.

Mums palikuši tavi vārdi,
Mums palikusi tava sirds
Un liekas, ka ikvienā zvaigznē
Vēl tavas acis pretīm mirdz.

Dāmu klubs “Pīlādzītis”
un garkalnes novada Dome

DIEVKALPOjumI āDAŽu mILITāRāS BāzES KAPELā KADAGā
Svētdien, 5. februārī Sv. mise 15.00
kunga prezentācijas svētki. Sveču diena
Tiks svētītas baznīcas un līdzpaņemtās sveces
Tiks dota svētība ar sv.Blazija svecēm pret kakla slimībām
Tiks svētīta maize un ūdens Sv.agates piemiņai pret uguns un 
citiem postījumiem
*****************************************************************
Svētdien,12. februārī Sv. mise 15.00
lurdas Dievmātes piemiņas un vispasaules slimnieku dienas 
piemiņai tiks dota svētība slimniekiem.

Sākot ar 10. februāri Pelnu trešdienu 
iesākas Lielais gavēnis
Katru svētdienu – 14., 21., 28. februārī; 6., 13. martā; 
Sv. mise plkst. 15.00

Pirms katras sv. Mises 14:00 Tautas krustaceļš - kunga Jēzus 
kristus ciešanu un nāves piemiņas dievkalpojums.
Pirms katras sv. Mises grēksūdzes sakraments.
Ierodoties armijas bāzē jāuzrāda personas apliecinošs doku-
ments. Tuvāka informācija pa tālr. 26434830.

GARKALNES BAzNīCā

- Dievkalpojumi svētdienās plkst. 15:00
- vakara dievkalpojumi “Dienišķā maize” pirmdienās, 
otrdienās, ceturtdienās un piektdienās plkst. 19:00
- Iesvētes mācības kurss trešdienās plkst. 19:00, pirmā 
tikšanās 1. martā 

Draudzes mācītājs aigars vančenko, tālr. 28867909

visi esiet mīļi gaidīti!!!

Garkalnes novada pašvaldības policijas darbības pārskats
par 2016. gada 12 mēnešiem

N.p.k. Veiktās darbības Skaits 
kopumā 
2016.g.

1. Kopā sastādīti administratīvā pārkāpuma protokoli 581
1.1. par dzīvnieku turēšanas, labturības, izmantošanas un pārvadāšanas prasību pārkāpšanu  19
1.2. par Latvijas valsts karoga  nepacelšanu  noteiktajās dienās vai gadījumos, kā arī par Ministru 

kabineta noteiktā Latvijas valsts karoga pacelšanas veida vai kārtības pārkāpšanu
13

1.3. par Garkalnes domes saistošo noteikumu nr.4 Par teritorijas un būvju uzturēšanu un kopšanu prasību 
pārkāpšanu

79

1.4. par ceļu satiksmes noteikumu neievērošanu 273
1.5. par dabas lieguma Garkalnes meži prasību pārkāpšanu 121
1.6. par citu Latvijas Administratīvo pārkāpumu kodeksa prasību pārkāpšanu 62
1.7. par citu Garkalnes domes saistošo noteikumu prasību pārkāpšanu 14
2. Izbraukumu skaits pēc telefoniskām sūdzībām 352
3. Aizturētas personas un nogādātas valsts policijā 15
4. Nogādātas mājās personas, kas nevar pastāvīgi pārvietoties 17
5. Reidi, tai sakitā kopā ar Valsts policijas darbiniekiem un citiem dienestiem 98
6. Nodrošināta sabiedriskā kārtība publisko pasākumu laikā 10
7. Saņemti un izskatīti fizisku un juridisku personu iesniegumi 107
8. Izķerti un Juglas dzīvnieku patversmē nogādāti klaiņojoši mājdzīvnieki 11 suņi  

17 kaķi
9. Reidu laikā no ūdenstilpnēm izņemti  nelegālie zvejas tīkli ar kopējo garumu 1120 m
9.1. No ūdenstilpnēm Izņemti nelegāli zvejas rīki 12
9.2. Uz ūdenstilpnēm pārbaudītas personas ar makšķerēšanas kartēm 124
10. Nosūtīti paziņojumi īpašniekiem par būvju un teritorijas uzturēšanas un kopšanas noteikumu 

savlaicīgu ievērošanu
461

11. Novadītas lekcijas skolās nepilngadīgajiem 140
11.1. Organizēti drošības pasākumi skolās 9
11.2. Veiktas profilaktiskas pārrunas ar nepilngadīgajiem un viņu vecākiem 73

Darba un pieņemšanas laiks Upesciema doktorātā 
Darba laiki P. O. T. C. P.

Ārsta pieņemšanas laiks - 14 - 17 - 10 - 13 -

Akūtā stunda - 14 - 15 - 12 – 13 -

Māsas pieņemšanas laiks - 10 -13 - 13 - 16 - 

Iestādes darba laiks - 9 - 17 -  9- 17 -




